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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a Kormány a korábbi ÁNTSZ jogállásához 
hasonló hatás- és jogkörrel rendelkező járványügyi intézményrendszer létrehozását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Úgy látszik, a Kormány is belátja már, amit szakértők már nagyon régóta hangoztatnak, hogy a 
korábbi önállóbb ÁNTSZ megszüntetése és feladatainak kormányhivatalokba integrálása nagyban 
rontotta Magyarország járványvédelmének hatékonyságát. Miniszter úr ugyanis a napokban egy 
interjúban jelezte, hogy újra egy egységes, országos tisztiorvosi intézményrendszer létrehozását 
tervezik.

Ezért kérem Miniszter urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

Belátja-e a Kormány, hogy hiba volt az ÁNTSZ korábbi önálló struktúrájának átalakítása?

Elérhetőek-e azok a hatástanulmányok, amelyek az önálló ÁNTSZ átszervezését megelőzően 
születtek az átszervezés leendő hatásaival kapcsolatban?

Az említett tervezett Országos Infektológiai Intézet új intézményként jönne létre. Milyen 
viszonyban lenne a jelenleg is létező Délpesti Centrumkórház Országos Hematológiai és 
Infektológiai Intézettel?

Tisztelettel várom válaszát.


